

Title (en)
Coating device for lacquering machines.

Title (de)
Beschichtungswerk für Lackiermaschinen.

Title (fr)
Dispositif d'enduction pour machines de lacquage.

Publication
EP 0248985 A2 19871216 (DE)

Application
EP 87104176 A 19870321

Priority
DE 3619485 A 19860610

Abstract (en)
1. Three-roller coating device for lacquering machines, for the coating of rails or arches with one coat of highly viscous coating agent, which coat may if required comprise uncoated areas, consisting of an intermediate roller (2) arranged between the applicator roller (3) and a dosing roller (1), a lacquer supply device, with a lacquer storage recess (4) formed between the dosing roller (1) and the intermediate roller (2) and arranged below a nozzle feeder device (5), and with a counter roller (9) to the applicator roller (3), characterised in that the rollers (1, 2, 3) are arranged in such a way that the vertical part of the direction of travel of the coating agent is directed downwards only on its entire journey from the lacquer storage recess (4) to the substrate.

Abstract (de)
Drei-Walzen-Beschichtungswerk für Lackiermaschinen zum Beschichten von Bahnen oder Bogen mit einem, ggfs. Aussparungen aufweisenden, Überzug aus hochviskosem Beschichtungsmittel, mit einer zwischen der Auftragswalze (3) und einer Dosierwalze (1) angeordneten Zwischenwalze (2), einer Lackvorratseinrichtung sowie mit einer Gegenwalze (9) zur Auftragswalze (3), wobei die Walzen derart angeordnet sind, daß das Beschichtungsmittel von dem zwischen der Dosierwalze (1) und der Zwischenwalze (2) gebildeten, unter einer Düsenzuföhreinrichtung (5, 6) angeordneten, Lack-Vorratsspalt (4) bis zum Auftragen auf das Substrat im wesentlichen vertikal nach unten transportiert wird.

IPC 1-7
B05C 1/02; B05C 1/08

IPC 8 full level
B05C 1/02 (2006.01); **B05C 1/08** (2006.01)

CPC (source: EP)
B05C 1/025 (2013.01); **B05C 1/0834** (2013.01); **B05C 1/0865** (2013.01)

Cited by
CN102267802A; EP0715898A1; EP3075878A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0248985 A2 19871216; EP 0248985 A3 19890118; EP 0248985 B1 19900816; AT E55561 T1 19900915; DE 3619485 A1 19871217; DE 3764318 D1 19900920; ES 2016294 B3 19901101

DOCDB simple family (application)
EP 87104176 A 19870321; AT 87104176 T 19870321; DE 3619485 A 19860610; DE 3764318 T 19870321; ES 87104176 T 19870321